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Venované môjmu veľkému milosrdnému Bohu.  
Chvála a vďaka Ti za všetko, čo si v mojom živote vykonal. 

Venované môjmu milovanému manželovi.  
Bez Teba by som nemohla byť tou, ktorou dnes som. 

Venované mojim dcéram.  
Vy ste mojou múzou, inšpiráciou, mojim životným odkazom. 

Petronela Vargová 
zakladateľka projektu My Mission 

www.mymission.sk 



“Keby ste mali vieru ako horčičné zrnko a povedali by ste tejto moruši: Vytrhni 
sa aj s koreňom a presaď sa do mora, poslúchla by vás.” 

(Luk 17, 6) 



PROLÓG 

Žiť svoje poslanie.  
Žiť život naplnený všetkým, po čom naše samotné bytie túži.  
Žiť šťastne, v zdraví, pokoji a harmónii.  
Žiť to, pre čo sme boli poslaní na túto zem.  
Žiť naplno, intuitívne a odvážne v slobode a požehnaní. 

Ponúkam Vám možnosť objaviť a rozvinúť v sebe to, čo do Vás 
vložil samotný Stvoriteľ. Na to, aby ste to dokázali odomknúť a 
začať používať, pre dobro Vaše i dobro sveta, potrebujete odhaliť 
niekoľko tajomstiev. Tieto tajomstvá Vám pomôžu odomknúť to 
najpodstatnejšie k tomu, aby ste boli šťastní, zdraví a žili po zvyšok 
svojho života v Láske. 
Čítajte s otvoreným srdcom a čistou mysľou. Dôverujte. Cíťte sa 

pri tom pozvaní zažiť vďaka týmto myšlienkam obrat vo svojom 
vnímaní a prežívaní reality.  



PRVÉ TAJOMSTVO 

SILA KOREŇOV 

 

"Veď ty si stvoril moje útroby, utkal si ma v živote mojej matky. 
Chválim ťa, že si ma utvoril tak zázračne, všetky tvoje diela sú 

hodny obdivu a ja to veľmi dobre viem." 
(Ž 139 1. 13-15) 

Práve v čase, keď sa náš život iba začína, keď sme ešte len 
malými bunkami v lone našej mami, práve v tom čase sme už 
dokonalí. Boh nám vdýchol nový život, vyslal nás na túto zem, aby 
sme vykonali to, čo je potrebné. Obdaril nás svojimi dokonalými 
talentmi, aby sme ich využívali pre budovanie a kultivovanie našej 
duše, aby sme sa naučili o čom je naozajstná hĺbka života, čo je 
naozaj dôležité.  

Plní vnútorných ideálov sme sa narodili na tento svet. Ako malé 
nemluvňatá sme plnohodnotne dôverovali “správnosti” bytia v 
matkinej náruči a učili sme sa dôverovať tomuto svetu. Svetu, ktorý 
mal byť pre nás bezpečným miestom, kde sa budeme 
plnohodnotne rozvíjať, poznávať svoju vlastnú prirodzenosť a 
rozvíjať ju v jej maximálnych možnostiach. Dnes už vieme, že to 
tak jednoznačné nieje. Dnes už vieme, že “ideálnu” starostlivosť v 
rannom detstve zažíva pramálo detí. Následok? Transgeneračná 
trauma, ktorá sa nesie generáciami a nepochopením prirodzenosti 
v akej sme boli stvorení. V tomto momente by sme mohli povedať, 
že je to chyba v programe, že to tak nemalo byť, že to, ako nás naša 



výchova v detstve poznačila je dôvodom pre náš neúspech, nízke 
sebavedomie, život v chudobe a nešťastí. Je to ale naozaj tak?  

Dovoľte mi v tejto chvíli, opísať Vám aspoň matne to, ako 
začala moja životná púť a nachádzanie môjho životného poslania. 

Keď som sa narodila a moji rodičia boli približne v mojom 
veku, nikdy sa nezaoberali zmyslom života. V tedajších časoch sa 
nehovorilo o pocitoch, o zmysle nášho konania pre náš život. 
Samozrejme, tradičná viera bola neoddeliteľnou súčasťou života 
našcih predkov. Ale prečo sa nezhovárali o tom, čo je naozaj 
dôležité? Pretože nedokážeme odovzdať to, čo sme sami nedostali 
alebo nedokázali prijať? Prioritou bolo urobiť to, čo bolo potrebné 
vykonať pre základ prežitia. Postarať sa o strechu nad hlavou, o 
pravidelnú stravu, postarať sa o základné životné potreby. A na 
zvyšok už neostával čas, chuť a ani schopnosti.  

Tým že moji rodičia, rovnako ako pravdepodobne aj tí Vaši, 
nehovorili o svojich pocitoch so svojimi rodičmi, nevideli vlastných 
rodičov zhovárať sa, tešiť sa zo života, to má za následok výchovu 
našich rodičov a následne i nás samotných. 

 

"Lebo každému, kto má, sa pridá a bude mať hojnosť. Ale kto 
nemá, tomu sa odoberie aj to, čo má." 

(Mat 25-29) 

Pamätám si, ako mi ako malej mamina vravievala, že nás chce 
vychovávať inak, že chce aby sme jej dôverovali, aby sme sa spolu 
rozprávali. Dnes vidím ako sa úprimne snažila. Nemala však vôcku, 
nevedela ako to má urobiť, pretože to nikdy predtým nezažila.  
S rodičmi sa nikdy nerozprávali o zmysle životnej cesty, nikdy ju 
nepochválili za to, v čom bola šikovná, v čom videli jej 
výnimočnosť. Pretože si ju ani neuvedomovali. Nehľadali ju. 
Všetko čo sa robilo sa bralo ako samozrejmosť. A tak sa zo 
snaživého dievčaťa, ktoré bolo (a dodnes je :)), stala Popoluška. 



Poznáte príbeh o Popoluške však? Takto nejko dlhé roky fungovala 
moja mamina. Nevedomá si svojich darov, myslisac si že nie je 
nikto, posluhovala všetkým naokolo. V tom videla zmysel svojej 
existencie. 

Ani s našim ocinom si nevedeli bez hádok povedať to, čo cítili. 
Robili presne to, čo videli u svojich rodičov. 

U môjho ocina to bolo náročnejšie v tom, že vlastného ocka 
stratil v čase, keď mal približne 8 rokov. Pamätal si len hádky, 
otcovo pitie, čo už v tom čase viedlo k rozvodu jeho rodičov. 
Chýbal mu otcovský vzor, ktorý v želanej forme nikde nenachádzal. 
Nemal ho kto viesť k nájdeniu svojich talentov. Jediné čo videl, boli 
chlapi pracujúcej triedy, ktorí po každej šichte sedávali v krčme. A 
kým sa teda ocino v dospelosti stal? No predsa tým koho videl. 
Chlapom pracujúcej triedy, ktorý po každej šichte sedával v krčme. 

Čo tieto životné skúsenosti urobili so životom mojich rodičov? 
Celou svojou bytosťou uverili tomu, že ak tak žili ich rodičia, 
susedia, všetci naokolo, tak je to normálne, prirodzené a proste taký 
je život. Nemali chuť, motiváciu ani silu niečo meniť napriek tomu, 
že sa cítili nešťastní a netušili prečo.  

Pretože ani netušili o TAJOMSTVE života, ktoré má Boh 
pripravené pre každého z nás.  

Pretože ani netušili, ako s týmto TAJOMSTVOM nakladať. 
Pretože ani netušili, že vďaka tomuto TAJOMSTVU dokážu žiť 

naplnený život v láske, pokoji, zdraví a hojnosti. 
Čo je tým obrovským TAJOMSTVOM života?  

Čo je to, čomu by sa mal venovať každý jeden človek už od svojho 
útleho detstva? 
Čo je vlastne zmyslom nášho života? 
Čo je to, čo všetci tak úpenlivo hľadáme a cítime sa tak stále 
nedokonalí?…………. 



PETRONELA VARGOVÁ 

 
Som manželka, mama dvoch krásnych dcér, učiteľka  

ale i sprievodkyňa ľuďom,  
ktorí túžia zmeniť svoj život k lepšiemu.  

Pomáham ľuďom hľadať ich vlastnú cestu  
prostredníctvom projektu My Mission  

a odhaľovať ich talenty a životné možnosti. 
Moja životná cesta a misia je úzko prepojená s pomocou tým,  

ktorí ju potrebujú a požiadajú o ňu.  
Vďaka programu ŽIJEM SVOJE POSLANIE,  
a individuálnym mentoringovým programom  
už našli desiatky ľudí svoje jedinečné talenty,  

ktoré sa rozhodli aplikovať na ceste za svojimi životnými snami! 
Som veľmi vďačná za túto moju cestu a radosť, ktorú so sebou 

prináša.
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